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ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Κωνσταντίνα (Νάντια) Γιαννακοπούλου 
Βουλευτής Β2 Δυτικού Τομέα Αθήνας 

                                                                 
Αθήνα, 7 Νοεμβρίου 2024 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ  

 
 
ΠΡΟΣ: Τον Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων. 
ΘΕΜΑ: Αντιμετώπιση του προβλήματος υπεράριθμων τμημάτων λόγω των συγχωνεύσεων 
 
Κύριε Υπουργέ,  
 
Νέα δεδομένα στην εκπαίδευση εισήγαγαν οι συγχωνεύσεις τμημάτων σε σχολεία της πρωτοβάθμιας και 
δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης, τις οποίες εφαρμόσατε τη φετινή σχολική χρονιά, παρά τις έντονες 
αντιδράσεις από τον μαθητικό κόσμο, τους γονείς και τους εκπαιδευτικούς.  
 
Η Κυβέρνηση προχώρησε στη συγχώνευση τάξεων, με αποτέλεσμα να αυξάνεται ο αριθμός των 
μαθητών ανά τμήμα, φτάνοντας ακόμα και τους 27-29 μαθητές ανά αίθουσα. Η απόφαση αυτή οδήγησε 
εκπαιδευτικούς, γονείς και φορείς σε έντονες διαμαρτυρίες, υποστηρίζοντας ότι οι συγχωνεύσεις 
οδηγούν σε υποβάθμιση της ποιότητας της εκπαίδευσης και αυξάνουν τις ανισότητες, καθώς ο 
υπερβολικά μεγάλος αριθμός μαθητών,  δυσχεραίνει τη μαθησιακή διαδικασία και την εξατομικευμένη 
προσέγγιση των μαθητών. 
 
Χαρακτηριστικές είναι οι έντονες και δίκαιες διαμαρτυρίες των Προέδρων των 7 Ενώσεων Συλλόγων 
Γονέων και Κηδεμόνων των Δήμων Αγίας Βαρβάρας, Αγίων Αναργύρων-καματερού, Αιγάλεω, Ιλίου, 
Πετρούπολης και Χαϊδαρίου, οι οποίοι στη συνάντηση που πραγματοποίησαν με τον Γενικό Γραμματέα 
του Υπουργείου , του έθεσαν τα τεράστια προβλήματα που έχουν δημιουργηθεί από τις συγχωνεύσεις 
σχολείων και τμημάτων, τη μη έγκριση τμημάτων ειδικοτήτων και τις αυξημένες διαγνώσεις μαθητών με 
μαθησιακές δυσκολίες στη σύμπτυξη τμημάτων, για να λάβουν την απάντηση ότι οι συγχωνεύσεις 
τμημάτων που έγιναν στον Δυτικό Τομέα Αθηνών, όχι μόνο είναι απαραίτητες για την εξοικονόμηση 
εκπαιδευτικών, αλλά είναι παιδαγωγικά βάσιμες, γιατί όπως ειπώθηκε ΄με 25 ανά τμήμα μπορεί να γίνει 
και καλύτερη εκπαιδευτική διαδικασία από ότι με 15΄.  
 

Εν μέσω των συνεχόμενων αντιδράσεων εκπαιδευτικών και γονέων,  σύμφωνα με δημοσιεύματα, με 
έκθεση της η Συνήγορος του Παιδιού καλεί το Υπουργείο σας να επανεξεταστεί η συγχώνευση τμημάτων 
σε συγκεκριμένα σχολεία αλλά και να τροποποιηθεί εγκύκλιος με την οποία εξομοιώθηκε ο θεσμός της 
παράλληλης στήριξης με εκείνον του Τμήματος Ένταξης, εντοπίζοντας και στοιχειοθετώντας επακριβώς 
τις παθογένειες που η απόφασή σας αυτή έχει προκαλέσει στην εύρυθμη λειτουργία των σχολείων και 
στην ποιότητας της παρεχόμενης εκπαίδευσης  
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Επειδή, αντί να ενισχύσετε τη λειτουργία των σχολείων και να καλύψετε τα τεράστια κενά που ήδη 
υπάρχουν, λάβατε μία απόφαση που στην πράξη δημιουργεί περισσότερα και σοβαρότερα προβλήματα. 
 
Επειδή, οι μαθητές και μαθήτριες δεν μπορούν ν’ αντιμετωπίζονται ως “κόστος” και ως “αριθμοί” . 
 
 
Ερωτάσθε κ.κ Υπουργέ : 

Σε ποιες ενέργειες σκοπεύετε να προβείτε, ώστε να  επανεξετάσετε την απόφασή σας για τη 
συγχώνευση τμημάτων σε συγκεκριμένα σχολεία, λαμβάνοντας υπόψιν σας τις διαμαρτυρίες 
εκπαιδευτικών, γονέων και τη σχετική έκθεση του Συνήγορου του Παιδιού. 

 
Η  Βουλευτής 

 
Κωνσταντίνα (Νάντια) Γιαννακοπούλου 

  




